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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 25ης/2016  

Πέμπτη 29 Δεκεμβρίου 2016,  14:00 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 6. Βεργόπουλος Δημήτριος 13. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 17. Κουτίβας Ηλίας 
23. Μπελογιάννη - 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία 
 

1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 7. Βουτσής Γεώργιος  18. Λιάππα Χρυσή  28. Πολίτης Δημήτριος 

 8. Γεωργακίλας Κων/νος 14. Καμβυσίδης Ιωάννης  24. Μπουζιάνης Παύλος  

2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 9. Γιαννόπουλος Παναγιώτης  19. Μαρινάκης Σαράντος 25. Μπούχαλης Δημήτριος  

3. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 10. Γυφτέας Ηλίας 15. Καραγιάννης Ανδρέας 20. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 26. Μπρεδήμας Θεόδωρος  

4. Βγενής Χαράλαμπος 11. Δημητρούλιας Γεώργιος 16. Καρατζέας Παναγιώτης 21. Μπάκας Ιωάννης   

5. Βεργινάδη Μαρία 12. Δημόπουλος Δημήτριος  22. Μπασακίδης Νικόλαος 27. Ντίντα Παναγιώτα  

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ 
Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

 Γενικά πριν την ημερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης, η οποία άρχεται υπό την Προεδρία της 
Αντιπροέδρου κας Βεργινάδη Μαρίας, λόγω απουσίας της Προέδρου κας 
Οικονομάκου Μαρίας, από Μέλη του Σώματος τίθενται διάφορα θέματα και 
ερωτήματα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις. 

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

Επαναλαμβάνω για ακόμα μία φορά ότι θα πρέπει να κάνουμε επικύρωση των 
πρακτικών προηγούμενων συνεδριάσεων. 

  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 

 Να μας ενημερώσετε για τα θέματα τα οποία θέσατε στο Πρωθυπουργό και αν 
υπάρχει κάποια απάντηση.  

 Τι έγινε σχετικά με το Μορέα και τις τυχόν ευθύνες που του αναλογούν για τις 

καταστροφές της 7ης Σεπτεμβρίου; Θα γίνει η σύσκεψη που είχε αναγγελθεί; 

  Ποια είναι η πρόνοια του Δήμου Καλαμάτας, αυτές τις ημέρες, για τους 
εμπερίστατους και τους ανθρώπους που ζουν κάτω από τα όρια της φτώχειας;  

25 
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 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ 
Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

 Γιατί γίνεται σήμερα, τελευταίες μέρες του χρόνου, το Δημοτικό Συμβούλιο;  
Είναι τέτοια η σπουδαιότητα των θεμάτων; Δεν θα μπορούσε να γίνει δυο, 
τρεις μέρες πιο πριν; Γιατί δεν έγινε σε συνεννόηση με την αντιπολίτευση; 

 Στην περιμετρική οδό υπάρχουν κάποια προβλήματα, που προφανώς τα 
βλέπουμε στη πορεία και λέμε να τα βελτιώσουμε, αλλά υπάρχει και ένα 

μεγάλο κομμάτι που δεν φωτίζεται, στη συμβολή με την Β. Γεωργίου, συν του 
ότι δεν υπάρχει σήμανση στην έξοδό της. 

 

ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

 Δεν έπρεπε να ενημερωθούν και να προσκληθούν οι μειοψηφίες στην τελετή 

παράδοσης του περιμετρικού; 

 Είδαμε στον τύπο ότι μία γερμανική εταιρεία παράγει ντίζελ από τα σκουπίδια. 
Αυτό δεν είναι μια λύση για τα σκουπίδια της πόλης;  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 Στις 12 Ιανουαρίου θα έχουμε την επόμενη συνεδρίαση. Επειδή οι 
συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου προγραμματίζονται εγκαίρως, ίσως 
είκοσι ημέρες από τη συνεδρίαση, ενημερώνεσθε εγκαίρως και οι Αντιδήμαρχοι 
και οι επικεφαλής των παρατάξεων.  

 Τα πρακτικά είναι μαγνητοφωνημένα και στη περίπτωση κατά την οποία 
οποιοσδήποτε Σύμβουλος νομίζει ότι έχει πει και κάτι παραπάνω και το 
ακούσουν στο CD και νομίζει ότι πρέπει να περιληφθεί να γίνει τροποποίηση 
και να περιληφθεί. Αλλά, δεν υπάρχει καμία περίπτωση παραχάραξης γιατί 
υπάρχει μαγνητοφώνηση.  

 Τέσσερα ήταν τα θέματα που τέθηκαν στο Πρωθυπουργό. 

o Ο δρόμος Καλαμάτα – Ριζόμυλος. Το ήξερε και ήξερε και τις θέσεις μας 
γιατί είναι και άλλοι παράγοντες από τη Καλαμάτα που μιλούν για το 
συγκεκριμένο έργο.  

o Τα 49 στρέμματα της δυτικής παραλίας, τα οποία δεν είναι στο ΤΑΙΠΕΔ και 
μου είπε θα το δει το θέμα και θα κανονίσει μια συνάντηση με τον αρμόδιο 
Υπουργό και Γενικό Γραμματέα. 

o Το αεροδρόμιο, όπου για τέσσερις υπαλλήλους δεν έχουμε δυνατότητα 
υποδοχής διπλασίων πτήσεων ανά ώρα. Πριν αρχίσει η τουριστική περίοδος 

πρέπει να το δούμε και να το λύσουμε.  

o Το Φεστιβάλ Χορού όπου θα μας δώσουν ότι χρήματα μας έδωσαν και 
πέρυσι περίπου το 40% με 50% της δαπάνης και γίνεται μια προσπάθεια 
από την Κυβέρνηση μήπως ενταχθεί σε κάποια διάσταση του ΕΣΠΑ.  
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 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ 
Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

 Μας επιβεβαίωσε και ο Μορέας, ενώπιον και του κ. Σπίρτζη, ότι υπάρχει ένα 

πλεόνασμα χρημάτων από το έργο, τα οποία μπορούν να διατεθούν για τη 
πόλη. Θα γίνει μια συνάντηση με εκπρόσωπο του Υπουργείου Υποδομών να 
δούμε ακριβώς τι ζητεί η Καλαμάτα και θα υπάρξει παρέμβαση.  

 Για την πρόνοια, αναγνωρίζω τη συνεισφορά του κ. Κατρούγκαλου, γιατί 
χωρίς τη δική του παρέμβαση δεν θα είχαμε ενταγμένες ήδη κάποιες 

εκατοντάδες οικογένειες και 3.600 συμπολίτες μας στο κατώτατο εγγυημένο 
εισόδημα και αυτό σημαίνει ότι έχουμε μια ελάφρυνση όσον αφορά τα 
αιτήματα για κοινωνική υποστήριξη. Το Δημοτικό Εστιατόριο λειτουργεί 
συνεχώς και Χριστούγεννα και Πρωτοχρονιά και των Φώτων,  κρέας έχει 
μοιραστεί σε πάνω από 270 οικογένειες, με τη συνδρομή και των ομογενών 

και το Δημοτικό Παντοπωλείο έδωσε όπου ήταν αναγκαίο. Και ένας να έρθει 
παραπάνω στο Δημοτικό Εστιατόριο υπάρχει φαγητό να πάρει και αυτός και 
όχι μόνο φαγητό και όλου του κόσμου τα καλά, γιατί υπάρχουν και 
συμπολίτες, όπως ο Φραγκέας, που κάθε μέρα στέλνει το ψωμί για αυτούς 
που δεν έχουν να το αγοράσουν.  

 Τα εγκαίνια και την όλη οργάνωση για τον περιμετρικό την έκανε το γραφείο 
του Πρωθυπουργού, εμείς δεν είχαμε καμία εμπλοκή. Και εμείς εκλήθημεν από 
το γραφείο του Πρωθυπουργού και αυτό εγώ το θεώρησα προσβλητικό, γιατί 
όποιος έρθει στη πόλη της Καλαμάτας πρέπει πρώτα από όλα να περνάει από 
το Δημαρχείο και η υποδοχή του δημοκρατικά εκλεγμένου Πρωθυπουργού της 

χώρας πρέπει να γίνεται κατά τον τρόπο που ταιριάζει στο θεσμό.  

 Για τον φωτισμό έχουμε υποβάλει όλα τα έγγραφα στη Δ.Ε.Η. Η καθυστέρηση 
είναι από τη Δ.Ε.Η. και από το Μορέα που καθυστέρησε να στείλει τα σχέδια. 
Μικροπροβλήματα θα υπάρχουν, για αυτό, για έξι μήνες υπάρχει εδώ μια 

Τεχνική Επιτροπή από το Μορέα σε συνεργασία με το Υπουργείο Υποδομών 
και το Δήμο Καλαμάτας θα λύσουμε προβλήματα τα οποία θα υπάρξουν κατά 
την κυκλοφορία του δρόμου.  

 Για το κόμβο της Φωτεινής, παρ’ ότι είναι επαρχιακός ο δρόμος, εμείς 
ζητήσαμε να είμαστε οι επισπεύδοντες. Είμαστε σε συνεννόηση με τη 

Περιφέρεια και έχει ενταχθεί στο πρόγραμμα της Περιφέρειας ένα πεζοδρόμιο 
μέσου πλάτους ενός μέτρου μέχρι τον κόμβο των Γιαννιτσανίκων. Για 
ασφαλτόστρωση και διαγράμμιση θα κοιτάξουμε μέχρι το καλοκαίρι, διότι 
πράγματι στο σημείο αυτό έχουμε πρόβλημα.  

 Το θέμα των σκουπιδιών είναι ζήτημα το οποίο καθορίζεται από το κράτος. 

Εδώ και τριάντα χρόνια έχουμε δει όλες τις μεθόδους. Εσείς μιλάτε για 
παραγωγή ντίζελ στο εξωτερικό και όχι στη Καλαμάτα. Σε χώρες που έχουν 
πολλά οργανικά, διότι το ντίζελ συνδέεται με τα οργανικά. Εν πάση 
περιπτώσει αυτό είναι θέμα κεντρικής στρατηγικής, δεν είναι θέμα του Δήμου.  
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 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ 
Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

 Θα γίνει μια σύσκεψη με το Υποδομών και τον Μορέα. Από εκεί και πέρα οι 

ευθύνες, τις οποίες εμείς τις έχουμε προσδιορίσει στο φυλλάδιο το οποίο το 
έχουμε στείλει σε όλη την Κυβέρνηση, είναι δουλειά του Υπουργείου 
Υποδομών. Δεν είμαστε εμείς ο κύριος του έργου, δεν είμαστε εμείς  που 
πληρώνουμε. Ο αυτοκινητόδρομος και ο περιμετρικός δεν είναι έργο του 
Δήμου Καλαμάτας, είναι έργο του Υπουργείου Υποδομών.  

 

 ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

584 Αναμόρφωση προϋπολογισμού, οικον. έτους 2016, 

Δήμου Καλαμάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας, ΚΑΤΑ οι 

παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής 
παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η αναμόρφωση 
του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2016, όπως εισηγήθηκε η Οικονομική 

Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 529/2016 απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση 
του Τμήματος Λογιστηρίου της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

585 Ανατροπή ανάληψης υποχρέωσης μη 

πραγματοποιηθεισών δεσμεύσεων έτους 2016. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας, ΚΑΤΑ οι 
παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – 

ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής 
παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η ανατροπή 
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου της Διεύθυνσης 
Οικονομικών. 

Καλαμάτα  3 Ιανουαρίου 2017 

 

 Ο ΕΙΔΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Η ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 
 

 
 
 

Χρήστος Αλεξανδρόπουλος Μαρία Βεργινάδη 
 


